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Wat doet de subgroep Natuurbescherming?

De druk op de openbare ruimte en daarmee op natuur en landschap en de daarin aanwezige

vogels wordt met het jaar groter. De subgroep Natuurbescherming beoordeelt enerzijds de

ontwikkelingen en plannen aangaande de openbare ruimte en de effecten hiervan en reageert

daarop indien nodig; anderzijds draagt zij bij aan actieve natuurontwikkeling.

Daarbij wordt ook over de grens gekeken, omdat de externe werking van ontwikkelingen

daarook gevolgen kan hebbenvoor ons werkgebied. Vaak wordt - zo nodig samen met andere

natuurbeschermingsorganisaties of anderen - bezwaar aangetekend en getracht het tij te

keren. In onderstaande opsomming wordt aangegeven wat ons op dit momentbezighoudt.
Een uitbreiding van het aantal medewerkers van de subgroep is noodzakelijk om voldoende

aandacht te kunnen schenken aan alle ontwikkelingen die plaatsvinden.

Rob Kloosterman

Blaricummermeent/VoorlandStichtse Brug

Ontwikkelingen bebouwing Unieer

Er ligt een plan voor een jachthaven bij Muiden

met 800 ligplaatsen. Het Vogelrichtlijngebied

(straks Natura 2000) moet hier deels voor wijken.

Op ons verzoek inventariseert de Milieufederatie

Noord-Holland het totale IJsselmeer/Randmeer-

gebied op het aantal jachthavens en overige

vaarbewegingen en richt i.s.m. natuurorganisaties

(waaronder de VWG) en de Vereniging Behoud

IJsselmeer een verzoek aan de provincies Noord-

Holland /Flevoland/Utrecht om tot een integrale

afstemming te komen.

Ontwikkelingen bebouwing Gooimeer

Huizen heeft plannen voor bouwen in het water.

Bewoners hebben al een protestvereniging

opgericht. Wij zoeken contact met hen.

Invulling/invoering Europese Kaderrichtlijn
Water

Dit is een richtlijn die de kwaliteit van de totale

Europese waterhuishouding moet veiligstellen.

Deze richtlijn is ook uitermate belangrijk voor

vogels. Onze participatie beperkt zich momenteel

tot “meelezen”. De subgroep vindt dit

onvoldoendeen probeert verder in het overleg te

komen. Dit in samenwerking met de

MilieufederatieNoord-Holland

Wetlandwacht Naardermeer

Onlangs is Rob Kloosterman ingegaan op het

verzoek van Vogelbescherming Nederland om

wetlandwacht voor het Naardermeer te worden.

Hierdoor heeft de VWG nu met Dick Jonkers

(Eemmeer en Gooimeer zuid) en Piet Spoorenberg

(Oostelijke Vechtplassen) drie wetlandwachten.

Het totalenetwerk in Nederland bedraagt zo’n 80

wetlandwachten, meestal vogelwerkgroepleden.

Hun taak is om oren en ogen voor Vogelbescher-

ming Nederland te zijn betreffende de

bescherming van wetlands.

Verzoek om vogelinventarisaties gemeente

Huizen

Onlangs heeft de gemeente Huizen ons verzocht

samen te werken bij het beschermen van vogels in

het gemeentelijke gebied. Het betreft vogelinven-
tarisaties en adviezen in verband met het

gemeentelijk (groen) beheer. Afgesproken is in

overleg met de subgroep Avifauna om in eerste

instantie drie gebieden te inventariseren: Park Bad

Vibel, het Stadspark en de kust van de Huizer pier

tot Blaricum. De gemeente Huizen wordt donateur

van de VWG en doneert jaarlijks een nog overeen

te komen bedrag. Tevens gaat samenwerking

plaats vinden op het gebied van natuurontwik-

keling. Ook de eilandjes bij de Huizer pier worden

onderhandengenomen, waarbij onze jeugd zal

worden betrokken.

Oprichting Goois Natuurbeschermingsnet

Onlangs is op ons initiatief het Goois

Natuurbeschermingnet opgericht (internet). Doel

is om geïnteresseerden te laten discussiëren over

natuurbeschermingaspecten in het Gooi e.o.

Opgeven kan per e-mail aan:

NatuurGVrdJvahoogroups.com

Natuurontwikkeling Gooikust Naarden

De subgroep is een studie gestart om te

onderzoeken of het gebied Naardermeent/Stads-

kampen/Gooimeerkust ten noorden van Naarden

en ten westen en oosten van de snelweg Al

geschikt is voor natuurontwikkeling.

De gemeente Blaricum heeft het voornemen deze

unieke natuurgebieden vol te bouwen met

woningen, industrieterrein en een jachthaven. Om

te proberen deze plannen bij te sturen heeft de

subgroep heeft een coalitie gevormd met een

aantal Gooise natuurorganisaties. Volledige
informatie over onze activiteiten is te vinden op

onze website en ook op

http://home.hetnet.nl/~rob.kloosterman/
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Gedacht wordt aan het plas-dras zetten van het

gebied, zoals de Bovenmeent, aan brede

rietkragen en pogingen hetbetrokken deel van de

snelweg te maskeren. Binnenkort verschijnt

hierover een speciale pagina op de website met

meer informatie.

Nieuw Informatiecentrum Naardermeer

De Vereniging Natuurmonumentenis voornemens

het informatiecentrumen vaarexcursiestartpunt

“De Visserij” te verhuizen naar deboerderij

Stadszicht in het oostelijk deel van het

Naardermeer. Dit omdat het vaargebied bij de

Visserij te kwetsbaar is voor o.a. de Zwarte Stem

en Purperreiger. Waar wij het o.a. niet mee eens

zijn is de grootschalige opzet bij Stadszicht. Er is

o.m. sprake van horeca en woningbouw voor

permanente huisvesting/dagopvang van ca. 30

horecamedewerkers (cliënten van de Stichting

Philadelphia). Ook moet er nogal wat gebeuren

aan de infrastructuur ter plaatse. De subgroep

heeft Natuurmonumenten een nota van kritiek

gezonden, pleit voor het instellen van een

klankbordgroep en ziet een gesprek tegemoet.

Voorgestelde autoweg dijk

Horstermeer/Kortenhoef

Ter ontlasting van het autoverkeer door

‘s-Graveland wordt gedacht aan een nieuwe

autoweg over de bovengenoemde dijk. Wij gaan

ons hierin verdiepen.

Voorgesteide aan- en afvoer asfaltwegen ten

zuidwesten van de Hollandse Brug
De Hollandse Brug is onveilig aan het worden; de

zware vrachtwagens mogen er voorlopig niet meer

overheen. Als deeloplossing wordt gedacht aan

een pontverbinding Almere Poort - Muiderberg.

Daarvoor dient een asfaltweg te worden

aangelegd, parallel aan de A6 op de rand van het

natuurgebied tussen Muiderberg en de bmg. De

subgroep wil deelnemen aan de te vormen

werkgroep van Rijkswaterstaat. Dit om de

belangen van (broed)vogels veilig te stellen.

MER Veiligheid zuidelijke randmeren en

dijken van de Eem

Binnenkort is een beslissing te verwachten over te

nemen maatregelen: Een beweegbare waterkering

bij de Hollandse Brug of de Stichtse Brug, of

verhoging van de dijken van de Eem. De subgroep

volgt deze procedure.

Uitbreiding van de subgroep Natuurbescher-

ming

Ingrid van Oorschot is bereid gevonden de

subgroep te versterken en gaat het hierboven

genoemde project Huizen uitvocrcn. Pogingen
worden ondernomenmeer personen te vinden met

gespecialiseerde kennis. Gezocht wordt naar leden

met een planologische, ornithologische,

ecologische of juridische achtergrond, maar ook

naar leden die een coördinerende rol kunnen

spelen met overige verenigingen en

(overheid)instellingen.

Publieke voorlichting

Wij werden twee keer doorhet publiek op de

hoogte gesteld van hun zorgen over bedreigingen

van vogels in het Gooi. Het betreft de drukke

recreatievaart in de Vecht en de onachtzaamheid

van bouwondernemingen en

woningbouwverenigingen. De subgroep gaat

werken aan folders om betrokkenen te wijzen op

een vogelvriendelijke manier van

werken/recreëren.


